
Z Á P I S N I C A 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 07. júla  2022 

na Obecnom úrade v Smrdákoch 

 

Prítomní:  Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek,  Ladislav Vadovič,  Viera Ježová,       

                  Mgr. Miroslava Poláková 

 

Ospravedlnení:  Ing. Stanislav Perička,  Ing. Ondrej Bederka 

                               Ing. Zlatka Slováková- kontrolórka obce  

 

Otvorenie 

 

   Rokovanie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, ktorá privítala 

všetkých prítomných.  

Podľa prezenčnej listiny konštatovala, že sú prítomní 5 poslanci a rokovanie dnešného 

obecného zastupiteľstva je teda uznášania schopné.  Zároveň starostka obce ospravedlnila Ing. 

Stanislava Peričku, Ing. Ondreja Bederku poslancov OZ, Ing. Zlaticu Slovákovú kontrolórku 

obce.  

Za overovateľov zápisnice určila pána Igora Denkóciho, Mgr. Miroslavu Polákovú. 

Za zapisovateľku dnešného rokovania OZ bola určená Mgr. Miroslava Smoleňáková-     

pracovníčka obecného úradu.  

 

 Pozvánku na dnešné rokovanie  poslanci dostali v dostatočnom predstihu aj s programom 

dnešného zasadnutia nikto z prítomných nechcel doplniť rokovanie o ďalší bod a tak sa 

rokovanie riadilo nasledovným programom.  

1. Otvorenie- považujem za uskutočnené. 

2. Schválenie dokumentov potrebných k voľbám do samosprávy obce na ďalšie 

volebné obdobie -   Predseda Národnej rady SR vyhlásil voľby do orgánov 

samosprávy obcí a volieb do orgánov samosprávnych krajov- VUC na sobotu 

29.októbra 2022. 

S týmto sa pre obce a obecné zastupiteľstvo spájajú aj mnohé  povinnosti, jednou 

z nich je určenie volebných obvodov pre voľby poslancov, obecných 

zastupiteľstiev,  počtu poslancov obecných zastupiteľstiev a úväzok starostu na ďalšie 

volebné obdobie.  
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Môj návrh  je:  

1. volebný obvod -jeden 

2. počet poslancov na ďalšie volebné obdobie 7 . Dúfam, že o funkciu poslanca 

a prácu pre obec  bude mať  aspoň 7-8 občanov obce. 

3. Úväzok starostu- plný 

  

Poslanci súhlasili s návrhom starostka obce a na dnešnom rokovaní obecného zastupiteľstva 

prijali  

                                                   Uznesenie č. 13 /2022 

v ktorom schvaľujú v súlade s úlohami vyplývajúcich z vyhlásením Volieb do orgánov 

samosprávy obcí : 

1. Volebný obvod jeden 

2. 7 poslancov obecného zastupiteľstva  

3. Plný úväzok starostu obce  

 

Hlasovanie:     za:    5                              proti:     0                     zdržal sa: 0 

Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov.  

 

Bod. č. 3- Prideľovanie voľných nájomných bytov 

          Predseda bytovej komisie p. Igor Denkóci,  oboznámil prítomných poslancov 

s voľnými obecným bytmi a s návrhom bytovej komisie. 

K 1.8. 2022 bude voľná garsónka v nájomnom obecnom byte súp. č. 51  a k 1.9. 2022 bude 

voľný 2-izbový byt na bytovke súp. č. 185. 

    Na garsónku či jedno izbový byt  evidujeme 3 žiadosti a to: Štorová Oľga 

                                                                                                    Mgr. Eva Černeková 

                                                                                                    Kristína Bittnerová 

                

Pani Štorová Oľga nemá záujem o tento voľný byt, nakoľko je na treťom poschodí a jej 

zdravotný stav jej nedovoľuje  chodiť na toto poschodie. Druhou v poradí bola Mgr. Eva 

Černeková, ktorá však nemá trvalý pobyt na území obce a preto bol tento byt ponúknutý tretej 

záujemkyni a to Kristíne Bittnerovej, ktorá na ponuku voľného bytu reagovala.   
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Čo sa týka voľného dvoj izbového bytu, tu majú žiadosť viacerí občania a to: 

Matej Ježo 

Samuel Chocholáček 

MUDr. Zuzana Homolová 

Matej Žilinský  

       Bytová komisia vyhodnotila jednotlivé žiadosti a zhodli sa na tom, že tento byt pridelia  

pánovi Matejovi Ježovi, ktorí už mal žiadosť dávnejšie a uvoľnil poradovník pre rodiny, ktoré 

byty potrebovali skôr.  

     Nakoľko pán Ježo Matej bol nájomcom v jednoizbovom obecnom byte tento bude voľný 

k 1.9. 2022 a keďže je tento byt na prízemí, bol ponúknutý pani Štorovej Oľge, ktorá prejavila 

o tento byt záujem.  

   Starostka obce poďakovala  predsedovi komisie, poslanci súhlasili s predloženým návrhom 

a prijali  

                                                     U z n e s e n i e   č. 14/2022 

v ktorom schvaľujú prenájmy voľných obecných bytov nasledovne:  

- garsónku od 1.8. 2022 prideľujú slečne Kristíne Bittnerovej  

- 2 izbový byt od 1.9. 2022 prideľujú pánovi Matejovi Ježovi 

- 1 izbový byt od 1.9.  2022 prideľujú pani Oľge Štorovej 

 

Hlasovanie:   za:   5 poslancov                          proti:    0                    zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

Bod č. 4- VZN  o zmene finančného pásma od nového školského roku 

 Vedúca školskej jedálne podala návrh na zmenu finančného pásma v školskej jedálni podľa vekových 

kategórií . Doteraz bolo VZN schválené 2. finančné pásmo. Pri náraste cien energií a potravín je 

varenie komplikované a už takmer neudržateľné a  preto je tu tento návrh na zvýšenie resp. prechod 

z 2 do 3 finančného pásma. 

Toto VZN bol vyvesené na pripomienkovanie 01.06. 2022 neboli vznesené žiadne pripomienky 

a návrhy a tak je tu návrh na uznesenie v tomto znení:  
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Obec Smrdáky určuje výšku stravnej jednotky na stravovanie v školskej jedálni pri MŠ na stravníka na  

základe 3. finančného pásma určeného MŠVVaŠ SR podľa vekových kategórií stravníkov nasledovne:  

                                                                                Desiata                  Obed            Olovrant              Spolu 

- Stravníci od 2 do 6 rokov v MŠ             0,38                        0,90                  0,26                1,54 € 

- Stravníci od 6 do 11 okov ZŠ                 0,52                        1,21                   x                     1,73 € 

- Stravníci zamestnanci a cudzí                    x                         1,41                   x                     1,41 € 

Tieto pásma sú bez réžie, réžia sa vyberá len od cudzích stravníkov. 

Poslanci prijali  

                                                                             U z n e s e n i e   č. 15/2022 

v ktorom schvaľujú všeobecno-záväzné nariadenie 3/2022 o výške príspevku zákonného zástupcu 

dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov úhrady v školskej jedálni.  

Hlasovanie:      za:   5 poslancov                proti:    0                    zdržal sa:   0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov.  

VZN tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice.         

 

Bod 5  Rôzne: 

      V tomto bode starostka oboznámila prítomných poslancov  o dvoch sťažnostiach, ktoré boli 

doručené v písomnej podobe a to 27.6. 2022 manželmi Richardom a Miriam Šrámkových bytom 

Smrdáky č. 73 a pani Margitou Hladkou Smrdáky č. 9 doručenej 04. 07. 2022. 

Prvá sťažnosť sa týkala chovu hospodárskych zvierat v bezprostrednej blízkosti domu sťažovateľov 

manželmi Trimelovými.  Starostka túto sťažnosť ústne  prerokovala s pánom Milanom Trimlom, ktorý 

prisľúbil náhradu a tiež sa dohodli o znížení stavu hospodárskych zvierat pri rodinnom dome. 

Nápravu starostka obce skontroluje osobne a tiež sa stretne s manželmi Šrámkovými či sa situácia 

zlepšila.  

Druhá sťažnosť bola od pani Margity Hladkej a týkala sa jednania či skôr nejednania susedov Anny 

a Miroslava Polákových , ktorý sa dlhodobo nestarajú o stromy vo svojej záhrade, tieto sú vysokého 

vzrastu  a konáre orecha poškodzujú strešnú krytinu na hospodárskej budovy sťažovateľky a taktiež 

zasahujú do rozvodu elektrického vedenia a počas vetra a búrok spôsobujú skratovanie drôtov. Po 

prijatí sťažnosti som sa zastavila aj u pani sťažovateľky a aj u Polákových, kde sme zistili, že stav je 

naozaj dosť vážny.  Bude potrebné osloviť tiež Západoslovenskú energetiku v Senici, aby spravili 

aspoň najnutnejší orez konárov, ktoré zasahujú do elektrického vedenia a časom bude potrebné 

pristúpiť k radikálnemu orezu a výrezu týchto veľkých stromov. 
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       V bode rôzne sa nikto z prítomných už do rozpravy neprihlásil a ani diskusie a preto starostka 

obce poďakovala všetkým zúčastnením a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

                                          

V Smrdákoch 08.07. 2022 

 

 

Zapísala:                                                              

 

 

                                                                                  Ingrid Tripšanská 

                                                                                    starostka obce 

 

 

 

Overovatelia:  

  

 

 

 

 

     

 

 

 

 

-5- 


